
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 14. juli 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1017
Vil ministeren be- eller afkræfte, at udflytningen af Natur- og Miljøklagenævnet
har medført et stop for sagsbehandling af nye sager? I bekræftende fald be-
des ministeren endvidere redegøre for, om ministeren finder acceptabelt, at
borgere og virksomheder ikke kan få deres sag behandlet ved Natur- og Miljø-
klagenævnet samt oplyse, hvad ministeren agter at gøre for at hjælpe de bor-
gere og virksomheder, der bliver økonomisk udsat som følge af, at der ikke
sagsbehandles.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette
Hjermind Dencker (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Dencker@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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